
GGI verksamhetsberättelse år 2022.

Bidrag för samlingslokal har utbetalats från Robertsfors kommun.  

Metallskrotinsamling pågår. 

Johannes har beställt 20 byakalendrar och sålde 19 st samt en som ska sättas upp i byastugan.

Grannsamverkan fungerar bra.

Under året har fem styrelsemöten, ett konstituerande styrelsemöte och ett årsmöte hållits. 
Samtliga protokoll finns utlagda på hemsidan laget.se/Gunsmark_Grimsmark under dokument.

Den södra gaveln blev plåtbeslagen och det anordnades fika f m och e m till de som arbetade med 
gavelförändringen. Muren i köket har rivits. En ny anslagstavla sattes upp i Grimsmark.

Det var fem inflyttade bybor som bjöds på julbord och tre kunde vara med, två bjuds nästa år.

Aktiviteter under året har varit: Info från Jan Åberg, Naturgeograf ang vattenmiljön i Labbträsket. 
Han tog upp om vattenundersökningar i Lillåns vattensystem. Morgan Bohman, journalist skrev 
artikel om det i Mellanbygden. Det blev 7 personer som deltog i workshop som handlade om 
Hertsångerälvens avrinningsområde och besvarade enkät i samarbete med Åbo Universitet i 
Finland och skänkte ersättningen till GGI som bidrog till en inkomst på totalt 10 853:-. Det har även 
varit bordtennis, städdag och miniauktion med prylar från byastugans vind, valborgsmässofirande, 
midsommarfirande och julbord. Det har även varit ett stormöte ang ev älgslakteri på Byastugans 
tomt med beslut som tas på årsmötet 2023. Däremot inställdes surströmming p g a tillgången på 
strömming har minskat. 

Antal vuxna medlemmar var i början av året 33 st (inbetalt medlemsavgift år 2021) och  antal 
vuxna medlemmar var i slutet av året 18 st (inbetalt medlemsavgift år 2022) och är nuvarande 
medlemmar. Intäkter för medlemsavgifter har därmed minskats med 15x600:-= 9 000:-. 

Antal stödjande medlemmar var i början av året 16 st och i slutet av året 9 st. Intäkter för 
medlemsavgift stödjande medlemmar har därmed minskats med 7x150:-= 1 050:-.     
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